北京交通大学语言与传播学院英语外籍教师招聘
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语言与传播学院是北京交通大学直属二级学院。为提高学校国际化水平，提高学生的英语水平，语言与传播学院拟招聘全职外籍英语教师，长期工作者优先：

一、岗位职责
1.课程:
1)负责英语专业和非英语专业新生的口语会话类课程；
2)开设面向非英语专业学生的文化类讲座课程(比如英语国家的社会文化，或比较文化等)；
2.工作负荷:
1)每周承担14学时的教学任务。其中课堂教学12学时，机动工作2学时。
2)机动工作任务包括知道学生竞赛、课程录制、文稿校对等。

二、应聘基本条件
1.学历要求：本科及以上学历。
2.经验要求：至少有两年教学经验。
3.语言要求：英语母语者，精通双语者优先。
4.年龄要求：不超过60岁。
5.教学证书：有效的教师资格证书。

三、招聘流程及待遇
1. 初筛合格者，本院将组织面试，包括自我介绍、迷你课程展示及现场问答环节。面试通过的应聘者签订合同。
2. 具有竞争力薪酬，有住房、国际差旅补贴。

如果您对该职位感兴趣，请在2024年5月31日前将您的简历发送至yyxybgs@bjtu.edu.cn。

International Teacher Jobs at School of Languages and Communication Studies, Beijing Jiaotong University
Position for full-time English Teacher for the School of languages and Communication Studies at BJTU. Long-term working contract is preferred. 
Major responsibilities:
1. Courses: 
1) Speaking and Conversation course for freshmen, both English majors and non-majors; 
2) Lectures (about culture and society of English-speaking countries, or comparative culture) for non-majors, and target students include both undergraduate and graduate students; 
2. working load:
1) Average of 14 teaching hours per week;
2) Flexible assignments include English contest coaching, online course recording or document proofreading etc. 

Requirements for candidates: 
1. Native English speakers with bachelor degree or above; bilingually proficient candidates are preferred; 
2. Valid teaching qualification certificate; 
3. At least two years of teaching experience; 
4. No more than 60 years old; 
Salary & Accommodation:
1. Competitive salary in Beijing; 
2. Allowances on housing and international travel available.
Please send your CV to yyxybgs@bjtu.edu.cn before May 31, 2024 if you are interested in the position.
